
EXTRACTE DE L'ACTA DE SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL CONSELL DE 

PARTICIPACIÓ CIUTADANA DEL DIA 30 D'AGOST DE 2018 

 

ORDRE DEL DIA ÚNIC: Pla de mobilitat urbana sostenible (PMUS) 

Es presenta les persones representants de l'empresa INGESTEC, equip redactor del Pla 

de mobilitat urbana sostenible (PMUS). S'explica que el motiu de la sessió 

extraordinària és la posada en marxa d'aquest projecte des de la Regidoria de Territori i 

amb la finalitat d'efectuar un procés de participació pública per a fer partícips del 

projecte tota la ciutadania i altres agents implicats, per a recollir el seu punt de vista i les 

propostes que puguen fer arribar per al pla que s'està elaborant, aprofitant per a això 

aquest òrgan municipal de consulta d'actuacions que afecten el municipi i alhora 

aprofitant la sessió per a convocar altres agents sense representació en el Consell de 

Participació Ciutadana que puguen estar especialment relacionats amb el projecte.  

L'enginyer redactor del projecte explica aquest instrument de planificació amb el qual es 

pretén revertir la situació de la mobilitat a la ciutat i passar de tenir prioritat el vehicle a 

tenir prioritat els vianants, bicicletes i el transport públic.  

S'assenyala que no es tracta d'un estudi de trànsit sinó un instrument d'àmbit local 

coordinat amb el pla metropolità de Conselleria (PMOME) per a millorar la mobilitat i 

alhora reduir també la contaminació acústica i atmosfèrica i es passa a la projecció i 

explicació dels punts principals. 

Finalitzada l'exposició del projecte, intervé l'encarregada del procés de participació 

pública i detalla les fases que se seguiran per a la seua implementació amb tres tallers: 

per a tècnics en general i per a autoritats i insta tots els assistents a realitzar l'enquesta, 

disponible en internet en l’enllaç: https://goo.gl/forms/52jzqr79zstqtqa13 fins al 15 de 

setembre, per a poder recollir la seua opinió i el seu punt de vista. 

Finalitzada la intervenció dels responsables de la redacció del projecte, les persones 

assistents plantegen les qüestions següents: 

Es pregunta sobre la previsió en anys per a la seua realització i es contesta que unes 

actuacions estan previstes a curt termini, unes altres a mitjà termini i d’altres a llarg 

termini i que dependrà del finançament i dels diners que puguen venir d'Europa i es 

desitjaria un termini màxim de 6 anys. El primer és l'aprovació del pla per a la qual cosa 

sí que hi ha disponibilitat econòmica i després ja s'aniran veient les subvencions per a 

les diferents actuacions.  

Es planteja si s'ha fet un càlcul aproximat de l'import global i es creu que en 25 anys 

encara no s'haurà pogut completar el pla. S'han fet càlculs d'alguna de les actuacions 

aïllada del conjunt i s’ha considerat que seria una mica agosarat fer-ho ara pel que 

suposa. 

Es remet existència actual d'una subvenció de la Unió Europea de tres milions i mig 

d'euros i es respon que no va destinada a aquests projectes. Cada subvenció especifica 

les actuacions per a les quals es pot atorgar i cada ajuda es trau per a unes actuacions 

concretes i l'actuació que es pretén ara és l'aprovació del pla i per això la participació de 

tots, ja que és necessari que s'hi indiquen les prioritats de la població. 

https://goo.gl/forms/52JZqR79zstQtqA13

